



## Referat af Bestyrelsesmøde

**Dato:** 13/09 - 2023 kl. 17.30  
**Indkaldt:** Irene Lønvig, Lone Thomsen, Kurt Bundgaard, Claus Topp og Rikke Jungersen, samt suppleanterne Mette Frost og Anne Møller Johansen - Gæst Susanne Bøgh  
**Afbud:** Ingen

Pkt.	Tekst	Ansvar
1.	<p><b><u>Opdatering fra formanden:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Næste møde: Mandag den 16/10 2023</li><li>• Kreds/lands – noget nyt: Irene informerede om flere tiltag fra Kreds 1. Kreds 1 afholder VIP aften onsdag den 11/10 i Brovst. Alle er velkomne, prisen er kr. 300,00 pr. person, som bliver opkrævet af kassereren. Tilmelding sker gennem Irene inden 01/10.</li><li>• Kreds 1 skal være vært ved DM i 2026. Der afholdes flere opstartsmøder, det første den 03/10. Lindholm byder ikke ind i første omgang.</li><li>• Kreds 1 indstiller "dommer" Solveig til æresmedlem af kredsen.</li><li>• DM i Horsens den 23 - 24 September. Lindholm betaler i lighed med tidligere år startgebyr. Claus orienterer deltagerne. Irene tager med som fanebærer.</li><li>• Lene har opnået hundeførermærke i bronze, Irene bestiller det hos Kredsformanden.</li><li>• Opfølgning fra sidst: - Ingen kommentarer</li></ul>	Irene/Lone
2.	<p><b><u>Opdatering fra kassereren:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Økonomisk ser DcH Lindholm stadig fornuftigt ud, også selv om vi kommer ud med et stort underskud i år.</li><li>• Der er for nuværende betalt til Landsforeningen og kredsen for 124 medlemmer. Claus følger det stadig meget tæt for at være sikker på at vi ikke betaler hverken for meget eller for lidt. Det er nødvendigt med rullende kontingent, som er indført af Landsforeningen men ikke af os.</li><li>• Medlemstal - 126 medlemmer - 122 betalende og 4 gratister.</li><li>• Claus orienterede om de nye priser hos Mobilpay som gør at det fremover udelukkende er muligt at betale kontingent ved bankoverførsel.</li></ul>	Claus
3.	<p><b><u>Opdatering fra Træningslederen:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Kursus - Spor Der er aftalt spor kursus med Rene' Otkjær den 15. Oktober. Når vi ved hvor mange som deltager skal vi finde et sporareal.</li><li>• Rikke orienterede om trænermøde den 19/09, hvor der blandt andet</li></ul>	Rikke

	<p>skal findes ud af hvor mange hvalpe vi kan modtage i foråret 2024. Der skal også tages stilling til problemet Rally / Agility. Skal vi have 1 eller måske 2 hold. Det tager Rikke en snak med de involverede om.</p>	
4.	<p><b><u>Opdatering fra Materialeforvalteren:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Noget nyt på den front?</li> <li>• Springbræt - Kurt prøver om vi kan fremskønne de nye springbrætter. Det ser ud til at vi har næsten alle materialer klar, der står plader i Containeren og der er købt tagpap. Vi snakkede om 3 nye.</li> <li>• Liste i fordør ? - Kurt tager sig af det ved samme lejlighed.</li> <li>• Der er skiftet brædder i alle 4 borde/bænke sæt. Aktivitetsbanen er også næsten færdig. Der er lavet lys i alle containere. Så nu er det kun småting der mangler inden vi kan vinkle flere ting af som udførte.</li> </ul>	Kurt
5.	<p><b><u>Klubmodul:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Noget nyt på den front? Intet nyt</li> </ul>	Irene/Claus
6.	<p><b><u>Indkomne forslag:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ingen forslag</li> <li>• Forslag fra kassereren om fjernelse af punktet KLUBMODUL. på vores fremtidige dagsordener. Forslaget vedtaget</li> </ul>	Alle
7.	<p><b><u>Lokalkonkurrencen og afslutningsfest den 04. november 2023.</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hjælpere: Vi finder ud af hvor mange hjælpere vi skal bruge til konkurrencen når vi har fået sendt invitation ud, og ser hvor mange som stiller op.</li> <li>• Sikker er det dog at vi skal bruge et par beregnere. Lone vil godt tage sig af Rally. Pokalerne sørger Kurt for og Irene sørger for invitationerne. Birthe tager sig af sporerne, så vi mangler vel bare et par figuranter, og 2 - 3 dommere.</li> <li>• Mad: Rikke undersøger om hun igen i år har nogle som kan varetage serveringen. Vi snakkede i øvrigt om Helstegt Pattegris, men blev enige om at pladsen bliver for trang. Susanne fik frie hænder til at undersøge mad fra DEN LILLE HAVFRUE som vi i mange år har benyttet. Mette tager sig af morgenmaden.</li> <li>• Vandrepokaler hjemtages snarest så vi kan få sat nye navne på.</li> </ul>	Alle
8.	<p><b><u>Trænergave 2023</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Trænergave 2023 -</li> <li>• Beløb på gavekort - I flg. regulativet er beløbet ca. 1.300,00 kr.</li> <li>• Pris for 19 hele - 1 halv og 1 kvart kr. 25.600,00</li> <li>• Kurt tager kontakt til Jægeren &amp; Lystfiskeren og får et tilbud</li> </ul>	Alle

9.	<p><b><u>Eventuelt:</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der skal heldigvis kun findes ny suppleant, idet Anne er villig til genvalg. Den sidste suppleant skal gerne findes inden næste møde.</li><li>• Vi snakkede meget om at tingene ikke bliver lavet færdig når vi har noget i gang. Vi starter det ene projekt op efter det andet, med det resultat at projekterne kun bliver lavet halvt. Der var heldigvis bred enighed om at vi fremover vil lave en To Do liste over ting som skal laves i løbet af året, og at der for hvert projekt skal være en tovholder som har ansvaret for projektet. Projektet skal indeholde et ca. budget og en ca. tidsplan. Så holder vi os fra at starte noget nyt op før vi kan vinkle det igangværende af.</li></ul>	Alle